
Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag 4. februar 2025 fra 18.00-21.00 
 

Deltagere:  Lasse Eskildsen, Louise Clara Enevoldsen, Hanne Bisgaard, Jakob Ljungberg, Mads Hørmann 

og Anja Fjorback  

Afbud:    

Referent:  Jakob Ljungberg 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde 28. december 2024 og 9. januar 2025 

Bilag: Referat fra bestyrelsesmøde er i Drev 

 

Mads oplyste, at han har talt med John omkring hal 2. Han forventer, at de får genstartet projektet inden 

længe. 

 

Mads oplyste, at han og Lasse har været i dialog om køb af stabilgrus til plateauer ved foldene. Der er taget 

kontakt til en mulig entreprenør, der udarbejder et tilbud på plateauer ved tre folde. 

 

3. Regnskab 2024 og budget 2025, herunder priser 2025 

 

Bilag: 

• Regnskab 2024 

• Udkast til budget 2025 

 

Regnskab 2024 

Louise redegjorde for, at der er ændret afskrivningspraksis for elevheste, så de er noteret med forventet 

salgspris. 

 

Bestyrelsen tog regnskab 2024 til efterretning.  

 

Budget 2025 

Udgifter 

Ud over de faste udgifter lægger vi følgende forventede udgifter ind i budgettet: 

• Øvrige ejendomsudgifter: 35.000 kr. (vedligeholdelse af vej, spuling af dræn (2 gange årligt), 

snerydning) 

• Bistand til bogholder-opgaven: 60.000 kr. 

• Udgift til reparation af tre folde: 50.000 kr. 

• Udgift til reparation af barriere: 10.000 kr. (Sponsorudvalget kan afsøge mulighederne for at søge 

tilskud) 

• Udgift til reparation af hølade: 15.000 kr. 

• Udgift til en ny elevhest: 50.000 kr. (Sponsorudvalget kan afsøge mulighederne for at søge tilskud) 

• Udgift til vedligeholdelse af de to udendørs baner: 50.000 kr. 

• Udgift til ny springbane: 200.000 kr. 

• Reparation af gavle/tag: 30.000 kr.  



• Udgift til nye hårde hvide varer: 10.000 kr. (Sponsorudvalg opfordres til at søge tilskud) 

 

Indtægter 

Vi aftalte følgende kontingentstigninger: 

 

Vi ensretter priserne på boksene, så der betales sammen kvadratmeter-pris – ud fra hvad en almindelig 

hesteboks koster i dag. Vi indfaser kontingentstigningerne med halv effekt 1. april 2025 og fuld effekt 1. 

januar 2026: 

 

Fra 1. april 2025: 

 

Kvm pris taget fra en alm hesteboks 
    
Alm hesteboks antal kvm 9 
Pris pr. kvm       271,11  
Pris   2.440,00  
    
Mega boks antal kvm 13,5 
pris   3.285,00  
    
Stor hesteboks antal kvm 10,5 
pris   2.668,33  
    
Stor pony boks antal kvm 7,5 
pris   2.001,67  

 

Fra 1. januar 2026 

 

Kvm pris taget fra en alm hesteboks 
    
Alm hesteboks antal kvm 9 
Pris pr. kvm       271,11  
Pris   2.440,00  
    
Mega boks antal kvm 13,5 
pris   3.660,00  
    
Stor hesteboks antal kvm 10,5 
pris   2.846,67  
    
Stor pony boks antal kvm 7,5 
pris   2.033,33  

 

Der afrundes til hele tal. 

 



Derudover lægger vi op til følgende kontingentstigninger: 

Alle bokse stiger derudover med 500 kr. hvis man fortsat vil have udmugning i hverdagene. Hvis man vil 

udmuge selv i hverdagene, stiger man ikke med 500. kr. Virkning fra 1. januar 2026. 

 

Facilitetskort uden staldvagt stiger med 500 kr. fra 1. september 2025 

 

Parter stiger med 50 kr. fra 1. april 2025 

 

Pris for gæstekort er 100 kr. fra 1. april 2025. Der differentieres ikke mellem forskellige gæstekort. 

 

Aktivt medlemskab stiger til 500 kr. 

 

Passivt medlemskab stiger til 250 kr.  

 

Følgende kontingenter stiger ikke: 

• Facilitetskort med staldvagt 

• Rideskole 

• Bokspriser/dagspris (interne/eksterne) 

 

Louise tilretter budgettet. 

 

4. Forberedelse af generalforsamling 20. februar 2025 

• Dirigent/referent 

• Valg til bestyrelsen + opfordring til medlemmer om at stille op til bestyrelsen 

• Dagsorden, inkl. to forslag fra medlemmerne 

 

Bilag: 

• Bestyrelsesoversigt 

• To indkomne forslag 

 

Vi eftersøger dirigent og referent og vi opfordrer folk til at stille op og til at melde sig.  

 

Den nuværende bestyrelse stiller sig således ift. generalforsamling: 

• Anja vil gerne stille op igen 

• Hanne vil gerne fortsætte 

• Louise ønsker gerne gå af. Hun vil gerne fortsætte med at løse opgaverne, indtil vi har fået en ny 

bogholder på plads. Hun vil gerne være suppleant. 

• Mads vil gerne være suppleant. 

• Jakob er i tvivl. 

• Lasse vil gerne fortsætte. 

 

Lasse laver opslag om årets helt og årets kammerat. 

 

Jakob er ansvarlig for dagsorden til generalforsamling. 

 



5. Godkendelse af lukkeprocedure 

Godkendt. 

 

Jakob melder den ud. 

 

Bilag:  

• Huskeliste fra Nanna 

 

6. Opdatering af staldhold 

Vi har en udfordring med staldhold E og muligvis staldhold B pga. fraflytninger. Vi mangler samtidigt en 

staldholdsformand. 

 

Jakob skriver ud om, at der mangler en staldholdsformand og at der kan blive brug for at flytte rundt på 

personer, da der kan mangle på staldhold B og E. 

 

Louise er ansvarlig. 

 

7. Håndtering af ledige folde/henvendelser vedrørende folde 

Fold 3 er blevet ledig. Vi tilbyder AK fold 3, hvis AK udbeder skaderne på fold 4 (udbedring skal godkendes 

af bestyrelsen) og hun accepterer at skulle udbedre skaderne på fold 3, når Concept på et tidspunkt 

fraflytter fold 3.  

 

Vi tilbyder AK at indhente en pris på udbedring.  

 

Anja er ansvarlig. 

 

8. Reparation af folde 

Behandlet punkt 7. 

 

9. Salg af elevhest 

Anton er af ældre dato og vi har en interesseret køber. Anton er 23 år. Vi er enige om at sælge Anton, da vi 

arbejder på at anskaffe en ny elevhest. Forventet overtagelsesdato 1. april 2025.  

 

Anja er ansvarlig. 

 

10. Arbejdsdage i 2025 

Arbejdsdag i 2025 er: 

Lørdag 26. april fra 9-16 

Lørdag 20. september fra 9-16 

Stævneklargøring i juni og august. Præcis dato kommer senere. 

 

11. Tidspunkt for næste møde 

Afklares efter bestyrelsesmøde. 

 

12. Eventuelt 

Intet at bemærke. 


